
Zápisnica 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  21.septembra  2023 

_________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní:  

 

Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 

 

R o k o v a n i e : 

 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 1 

zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 

že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 

rokovania bol navrhnutý nasledovne: 

 
1) Otvorenie a schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3) Interpelácie poslancov 

4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

5) Monitoring plnenia programového rozpočtu mesta a rozpočtu PO a RO mesta k 

30.06.2023  

6) Návrh na použitie prostriedkov rezervného fondu mesta a návrh na úpravu 

rozpočtu mesta 

7) Vyhodnotenie činnosti Mestskej polície za obdobie II. štvrťroka 2023  

8) Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Fiľakovo na roky 

2022 – 2030 

9) Majetkovoprávne záležitosti 

a) Dlhodobý prenájom časti mestského pozemku pre Operačné stredisko 

záchrannej zdravotnej služby SR (OO ZZS SR) Bratislava pre 

výstavbu jednoposádkovej stanice ZZS vo Fiľakove – schválenie 

uzatvorenia nájomnej zmluvy 

b) Odstránenie stavby súp..č. 318 na Ulici továrenskej č. 2 zbúraním 

c) Vytvorenie súťažného prostredia pre nájomcu na prenájom mestských 

pozemkov na poľnohospodárske účely od 01.11.2024 

d) Návrh na vysporiadanie podielového spoluvlastníctva k pozemku – 

PaedDr. Ivo Tomašočovič, Lučenec 

10) Správy predkladané  hlavnou kontrolórkou mesta 

a) Správa o výsledku kontroly splnenia opatrení prijatých na základe 

kontroly vykonávania základnej finančnej kontroly vykonanej v roku 

2020 v príspevkovej organizácii VPS 

b) Správa o plnení prijatých uznesení MZ 

c) Správa o výsledku kontroly splnenia opatrení prijatých na základe 

kontroly plnenia rozpočtu ZUŠ v oblasti aktivity 8.5.0 Základná 

umelecká škola – Művészeti Alapiskola, časť 631 – Cestovné náhrady 

vykonanej v roku 2019 

11) Aktuálne záležitosti mesta 

12) Diskusia 

13) Záver 



 

Poslanci MZ za program hlasovali nasledovne: 

P: 11, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 0 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Mede Alexander, 

Bc. Nagy Csaba, Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina 

Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

 

Pán primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania navrhol nasledovných 

poslancov MZ: 

 

 

Mgr. Attila Visnyai  a 

PaedDr. Tímea Tankina Tóth. 

 

Za členov návrhovej komisie  primátor  mesta navrhol nasledovných  poslancov MZ : 

Csilla Gallová - predseda 

p. Szvorák, p. Kelemen  – členovia  

Poslanci overovateľov a zloženie NK  hlasovaním schválili nasledovne: 

P: 11, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 0 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Mede Alexander, 

Bc. Nagy Csaba, Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina 

Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

 

K bodu č. 3) Interpelácie  poslancov  

 

 V rámci tohto bodu poslanci nemali  žiadne návrhy ani pripomienky. 

 

K bodu č.4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

 

 

Materiál do MR predložil zástupca primátora mesta, Mgr. Attila Visnyai. 

 

1. Komisia  výstavby, ÚP a ŽP 

- Majetkovoprávne záležitosti  

- V rámci  diskusie navrhli členovia zapracovať do  ÚPN  odvádzanie dažďovej 

vody  z ul. Kalajovej 

- PHRSR 

 

2. Finančná komisia 

- Majetkovoprávne záležitosti 

- Návrh na  zapojenie sa mesta do výzvy na  získanie  fotovoltaických systémov 

 

3. KOVP 

- Komisia  nezasadala 

 

4. Komisia kultúry 

- Vyhodnotenie Dní mesta a Palóckych dní 

- PHRSR 

 

 



5. Komisia  sociálnych vecí a zdravotníctva  

- PHRSR 

 

6. Komisia pre školstvo, vzdelávanie  a mládež    

- Otvorenie školského roka 

- Aktuálne informácie v oblasti  školství 

- Monitorovacie správy  

- PHRSR 

 

7. Komisia  pre šport a telesnú výchovu   

- Športové akcie v meste 

- Príprava plánu práce na II. polrok 2023 

- 17.09.2023 – Fiľakovský hradný beh 

 

8. Komisia regionálnej politiky, podnikateľská a cestovného ruchu  

- Majetkovoprávne záležitosti 

- PHRSR 

 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne: 

P: 11, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 0 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Mede Alexander, 

Bc. Nagy Csaba, Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina 

Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

 

 

K bodu č. 5) Monitoring  plnenia programového rozpočtu mesta  a rozpočtu PO a RO  

                      k 30.06.2023 

 

 

A) MsÚ 

 Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila SOR referátu 

ekonomiky, Agnesa Nagyová.  Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia MZ, poslanci  

MZ  k nemu nemali žiadne  pripomienky. 

P. primátor  doplnil správu o   informáciu, že sa nám  začínajú objavovať problémy  

s financovaním bežných  výdavkov.  

 

 

B) VPS 

 Písomne  spracovanú monitorovaciu  správu do  MZ  predložil riaditeľ 

VPS, Ing. Tibor Tóth. Materiál je súčasťou zápisnice  z rokovania, poslanci  MZ  k nemu nemali 

žiadne  pripomienky. 

p. primátor -  ako sa  vyvíja zber  PET fliaš? Veľmi nám to  ovplyvňuje štatistiku? Ako vidíte  

zber BRKO? 

Ing. Tóth – žiaľ  PET fľaše nám zo štatistiky chýbajú a znižuje nám to mieru separácie. Zber 

BRKO  realizuje  v meste firma CMT, sme so spoluprácou spokojní. 

p. primátor – financovanie  odpadového hospodárstva tvorí v rozpočte mesta dosť vysokú 

položku a vyzerá , že v budúcnosti  sa bude zvyšovať.  

 

C) HMF 



 Písomne  spracovanú monitorovaciu správu do  MZ  predložila 

poverená  riaditeľka  HMF, Ing. Valéria Budaiová. Materiál je súčasťou zápisnice  z rokovania, 

poslanci  MZ  k nemu nemali žiadne  pripomienky. 

 

 

D) MsKS 

 Písomne  spracovanú monitorovaciu  správu do  MZ  predložila 

riaditeľka  MsKS, Mgr. Eva Tóthová. Materiál je súčasťou zápisnice  z rokovania, poslanci  MZ  

k nemu nemali žiadne  pripomienky. 

 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne: 

P: 11, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 0 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Mede Alexander, 

Bc. Nagy Csaba, Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina 

Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

 

 

K bodu č. 6) Návrh na použitie prostriedkov rezervného fondu mesta a návrh na úpravu    

                     rozpočtu mesta 

 

 Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila SOR referátu 

ekonomiky, Agnesa Nagyová.  Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia MZ, poslanci  

MZ  k nemu nemali žiadne  pripomienky. 

Pán primátor  doplnil, že  pri HMF sa jedná o výnosy z podnikania, ktoré   je potrebné použiť 

na bežný chod. 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne: 

 

Uznesenie č. 71/2023 

P: 11, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 0 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Mede Alexander, 

Bc. Nagy Csaba, Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina 

Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

 

Uznesenie č. 72/2023 

P: 11, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 0 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Mede Alexander, 

Bc. Nagy Csaba, Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina 

Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

 

Uznesenie č. 73/2023 

P: 11, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 0 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Mede Alexander, 

Bc. Nagy Csaba, Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina 

Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

 

 

K bodu č. 7)  Správa  o činnosti  MsP za obdobie  II. štvrťroka  2023 

 

Písomne  spracovanú správu do  MZ predložil náčelník MsP, Mgr. Gabriel Benčik. 

Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  



Pán  primátor  doplnil správu  o informáciu, že  prebiehajú častejšie kontroly  na  Námestí 

Slobody  na konzumáciu alkoholu na verejnosti. 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne: 

P: 11, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 0 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Mede Alexander, 

Bc. Nagy Csaba, Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina 

Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

 

K bodu č. 8) Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Fiľakovo na  

                      roky 2022 – 2030 

 

Písomne  spracovaný návrh  do  MZ predložila vedúca referátu stratégie rozvoja, Ing. 

Arch. Erika Anderková. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  

p. primátor – Návrh PHRSR  je ambicióznejší ako ten  predchádzajúci. Ten sa nám podarilo 

splniť na  97 %. Verím, že tento sa nám podarí aspoň na  80%. 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne: 

P: 11, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 0 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Mede Alexander, 

Bc. Nagy Csaba, Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina 

Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

 

K bodu č. 9)  Majetkovoprávne záležitosti 

 

 Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku 

mesta, Ing. Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. Zástupca primátora 

mesta prečítal  k jednotlivým bodom stanoviská komisií, ktoré  uvedené  záležitosti prerokovali 

na svojich zasadnutiach. 

 

a) Dlhodobý prenájom časti mestského pozemku pre Operačné stredisko 

záchrannej zdravotnej služby SR (OO ZZS SR) Bratislava pre 

výstavbu jednoposádkovej stanice ZZS vo Fiľakove – schválenie 

uzatvorenia nájomnej zmluvy 

Komisie pri  MZ vo Fiľakove  súhlasia s predloženým návrhom. 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne -  Uznesenie  č.76/2023: 

P: 11, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 0 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Mede Alexander, 

Bc. Nagy Csaba, Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina 

Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

 

Poslanci MZ schválili  dlhodobý prenájom  časti mestského pozemku. 

 

b) Odstránenie stavby súp..č. 318 na Ulici Továrenskej č. 2 zbúraním 

Komisie pri  MZ vo Fiľakove  súhlasia s predloženým návrhom. 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne -  Uznesenie  č.77/2023: 

P: 11, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 0 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Mede Alexander, 

Bc. Nagy Csaba, Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina 

Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

Poslanci MZ schválili  odstránenie  stavby. 

 



c) Vytvorenie súťažného prostredia pre nájomcu na prenájom mestských 

pozemkov na poľnohospodárske účely od 01.11.2024 

Komisie pri  MZ vo Fiľakove  súhlasia s predloženým návrhom. 

Komisia na  vyhodnotenie  ponúk:  Ing. Zoltán Varga, PhDr. Róbert Rubint,  JUDr. Norbert 

Gecso, Zoltán Anderko ,Mgr. Attila Visnyai. 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne -  Uznesenie  č.78/2023: 

P: 11, ÁNO: 10 NIE: 1, ZDR.SA: 0 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Mede Alexander, Bc. Nagy Csaba, 

Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina Tóth Timea,  Mgr. 

Visnyai Attila 

Nie: Ing. Kerekes László 

 

Poslanci  schválili  vyhlásenie a podmienky VOS a tiež zloženie  komisie na  vyhodnotenie 

predložených ponúk. 

 

d) Návrh na vysporiadanie podielového spoluvlastníctva k pozemku – 

PaedDr. Ivo Tomašočovič, Lučenec 

Komisie pri  MZ vo Fiľakove  súhlasia s predloženým návrhom. 

PhDr. Rubint – v budúcnosti  dbať na to, aby v takýchto prípadoch upozornili mesto na 

možnosť spätnej kúpy pozemku. Mesto  má predkupné právo. Môže sa to stať aj pri iných 

pozemkoch.  

p. primátor – Ing. Varga zistí, či je nejaká možnosť niekde zistiť alebo sa  dozvedieť, že  plánujú 

takýto pozemok predať. 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne -  Uznesenie  č.79/2023: 

P: 11, ÁNO: 8 NIE: 1, ZDR.SA: 2 

Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Mede Alexander, Oroszová Margita, 

Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

Nie : PhDr. Rubint Róbert 

Zdr. sa: Ing. Kerekes László, Bc. Nagy Csaba 

 

Poslanci schválili  vysporiadanie  podielového spoluvlastníctva  k pozemku. 

 

 

 

K bodu č. 10)  Správy predkladané  hlavnou kontrolórkou mesta 

 

Písomne  spracované správy  do MZ predložila  hlavná kontrolórka mesta, Ing. Judita 

Mihályová. Tvoria súčasť zápisnice z dnešného rokovania. Poslanci MZ  k nim nemali žiadne 

návrhy ani  pripomienky 

 

a) Správa o výsledku kontroly splnenia opatrení prijatých na základe 

kontroly vykonávania základnej finančnej kontroly vykonanej v roku 

2020 v príspevkovej organizácii VPS 

b) Správa o plnení prijatých uznesení MZ 

c) Správa o výsledku kontroly splnenia opatrení prijatých na základe 

kontroly plnenia rozpočtu ZUŠ v oblasti aktivity 8.5.0 Základná 

umelecká škola – Művészeti Alapiskola, časť 631 – Cestovné náhrady 

vykonanej v roku 2019 

Poslanci MZ  k tomuto  bodu programu  hlasovali nasledovne -  Uznesenie  č.80/2023: 

P: 11, ÁNO: 11 NIE: 0, ZDR.SA: 0 



Áno: Anderko Zoltán, Gallová Csilla, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Mede Alexander, 

Bc. Nagy Csaba, Oroszová Margita,  PhDr. Rubint Róbert, Szvorák Dávid, PaedDr. Tankina 

Tóth Timea,  Mgr. Visnyai Attila 

 

K bodu č. 11) Aktuálne záležitosti mesta 

 

Pán  primátor  oboznámil  poslancov o nasledovných aktuálnych záležitostiach:  

- Je podaný  projekt na rekonštrukciu MSÚ. 

- Plánujeme cez projekt aj rekonštrukciu asfaltového ihriska v parku. 

- Zapojili sme sa  do   spoločného projektu EACA s Portugalskom. 

- Realizované projekty napredujú podľa  harmonogramov. 

- V IÚS BBSK má Fiľakovo  zahrnuté štyri  prioritné projekty. 

- Od 1.10.2023 začína  MOPS – máme 10 príslušníkov. 

 

K bodu č. 12 ) Diskusia 

 

p. Anderko – je  potrebné znova navrhnúť  členov do  inventarizačnej komisie. 

Ešte sa chcem opýtať, lebo sa na  mňa obracajú občania, či sa  vjazdy do rodinných domov po 

asfaltovaní na Mlynskej ulici budú upravovať. 

p. primátor – je to  cesta  vo vlastníctve BBSK, ktorá bola realizovaná z Európskeho projektu. 

My ako mesto  nemáme žiadny dosah na realizátora. 

  

K bodu č. 13) Záver 

 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom  MZ  za účasť a zasadnutie  mestského  

zastupiteľstva  ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 

 

 

 

 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 

PhDr. Andrea  Mágyelová                                                           Mgr. Attila  Agócs, PhD. 

  

 

I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 

Mgr. Attila  Visnyai                                                                    PaedDr. Tímea Tankina Tóth 

 

 

Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 

 

 

 


